
Møtereferat - Hovedstyret – 18. oktober 2023

Til stede:
Dag, Maren, Teresa, Angela, Hans Erik, Anita

Forfall: Jonas, Lars, Marius, Beate, Roar, Sebastian

# Møtereferat Hovedstyret FIF 18. oktober 2023 Ansvar Frist

23/54 Godkjenne referat forrige møte (18. september).
Referatet ble godkjent.

Styret -

23/55 Økonomi- orienteringssak Dag

23/56 Gruppene 

-Halltid, aktivitet og rekruttering, samordning, allsport

-Halltid for gruppene er satt opp av grupppeledere.
Gjelder til jul. Jobbes med omforent løsning med NIF
innebandy om vandt og onsdagsøkt. Samarbeid
mellom innebandy og fotball om trening på onsdager.

Allidrett:
Anita velges offisielt som ny leder på ekstraordinært
årsmøte 8 Nov. Dag sender ut innkalling 25 okt.

Anita med hjelp av Beate har avholdt infomøter for
foreldre 2020 og 2019. Allidrett har startet nytt parti for
2020. Blir nytt forsøk med oppstart for 2019 over jul.
Blir livredderkurs så snart bassenget fylles med vann.

Håndball:
Maren tar over som leder for håndballen og har
rekruttert 3 nye styremedlemmer. Marius går ut av
styret etter overdragelse av systemer til Maren.
2012/2013-laget har fått 6 nye spillere. Jobbes med
oppstart for 2017.

Fotball:
Gjennomfører foreldremøter og spillermøter.
Endringer i trenersituasjon for G15. Jobbes med å
skaffe trenere for 2015.

Gruppeleder

e

Dag 25 okt



Innebandy:
Jobber med lisenssituasjon for samarbeid med DFI.
Herrelaget skal ha dekkskiftedugnad med Lions 28-29
okt. Det ble ikke minirundearrangement denne
sesongen. Vil arrangere cup istedenfor. Fortsatt
variasjon i oppmøte for minilagene. Her er det få på
trening og flere som spiller fotball. Har håp om at dette
vil bedre seg når fotballsesongen er over.

FIF tar sikte på å sette i gang allsport fra januar.

23/57 Innspill til kommunebudsjett 2024

-FIF må spiller inn 5 punkter til budsjettet. Dokumentet må
sendes til NK ila uke 43.

Hele styret må korrekturlese og komme med eventuelle
endringer innen 25 okt.

Dag

Hele styret

-

27 okt.

25 okt.

23/58 FIF-huset
-Arbeidsgruppa er i gang. Lasse jobber med pris på ny
varmtvannsbereder og prisoverslag på å renovere
yttertaket på Klubbhuset.
Hans-Erik prosjekterer oppgradering av
sikringsskapet.
Beate ønsker at det settes opp lettvegg som hindrer at
garderoben blir brukt som oppholdssted. Det må
vurderes opp mot behov for tilgang til garderobe for
medlemmer i styrkegruppa og fotball.

23/59 FIF-styre og trenerseminar
Arrangementet må utsettes til jan/feb 2024.

Teresa, Maren, Anita tar lead for den sosiale delen.
Angella ønsker et dedikert møte med alle
gruppeledere for seminardelen. Angella foreslår dato.

-Visjon for FIF
-Kvalitet på våre tilbud
-Trenerkompetanse

Planlegge og gjennomføre en lørdag med
møtevirksomhet, god mat, drikke.

Styret.

23/60 UAS
-Må rekruttere voksne til å drifte arrangementene. Dag
kontakter FAU på Bakkeløkka for å få det annonsert.

Dag 8 nov.



23/61 Dato neste møte 8. november Dag

23/62  Evt.

Trenerbekledning. Saken behandles på sirk.
Jonas

Fagerstrand 19. oktober 2023
Dag


